
 

 

台湾三亚搅拌机台湾三亚搅拌机台湾三亚搅拌机台湾三亚搅拌机 

CCCC 型液体搅拌机特性结构型液体搅拌机特性结构型液体搅拌机特性结构型液体搅拌机特性结构    

变速机组合 Match Variator            结构 Structure 

 

特性： 

.机体铝合金重力铸造，经 T4、T6 热处理结构超强、不生锈 

.SUS304 不锈钢夹头，精密脱蜡制造，无断裂之处虑 

.全密闭齿轮箱，提高性能，无需换油，免保养。 

.双层轴封保护，无漏油之虑，适用于食品制药、化工、环保等

行业。 

.铝合金材质，外型美观，结构轻巧，操作移动简便。 

Features:Features:Features:Features:    

.Body:Made by aluminum alloy casting and through the process of T4,T6 heat treatment,the structure is very excellent. 

.Clamp:lt is made from SUS304 stainless steel,and prod produced through precise dewaxing 

.Gear box:All tightly closed,high efficiency oil is used,so it is exempt from changing oil and maintenance. 

.Stainless steel clamp and aluminum alloy body can be painted with epoxy resin,that could resist corrosion and rust 

.Double oil seals could protect from fluid leaking,this machine is applicabie to some fields such al foods,pharmaceutical, 
Chemical,environmental protection,etc 

.For aluminum alloy is used as material,the machine has a pleasant appearance and light structure,it is easy to operate 
And move 

1. 马达 Motor 

2. 齿轮 Gear 

3. 齿轮箱 Gear Bax(Aluminum Alloy) 

4. 机架 Base Frame(Aluminum Alloy) 

5. 转动轴 Spindle(SS41) 

6. 搅拌轴 Shaft(SUS304) 

7. 夹头 C-Clamp(SUS304) 

8. 固定螺栓 Clamp Screw 

9. 垫片 Washer 

10. 螺丝 Cap Screw 

11. 轴承 Bearing 

12. 轴封 Oil Seal 

 

C-018 小型搅拌机 C-018 Small Type Mixer 

 

 

C-018 尺寸表 C-18Dimension Table 

型号 使用马达 转速 rpm Dimension:mm 

Type Motor 60Hz 50Hz A D 

350.174 290.145 230 
C-018S 1/8HP-4P 

116.90.60.45.32 96.75.50.38.30 

225 

260 

350.175 290.145 230 
C-018M 1/4HP-4P 

116.90.70 96.75.60 

255 

260 

 

 


